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Svar på fråga 2024/25:661 av Rasmus Ling (MP) 
Kommission för att granska fallet da Costa 

Rasmus Ling har frågat mig om jag och regeringen avser att 

tillsätta en oberoende kommission för att granska da Costa-

fallet.  

Jag har som många andra följt det här fallet de senaste 

decennierna.  

Fallet har varit föremål för flera rättsliga prövningar i olika delar 

av rättsväsendet och har genom åren fått mycket stor 

uppmärksamhet.  

Det har i samband med sändningen av den tv-dokumentär 

Rasmus Ling nämner framkommit att de båda utpekade 

personerna har anlitat ombud och för närvarande överväger 

olika juridiska handlingsvägar.  

Jag följer frågan men vill mot denna bakgrund inte uttala mig i 

detta skede.  
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